
 

 

PROTOKÓŁ NR XLIV/2022 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 12 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Żukowski Karol – Zastępca Wójta Gminy 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Kierownik Ośrodka Pomocy w Dębnicy Kaszubskiej – Piotr Reszka 

• Członek Zarządu Powiatu Słupskiego – Grzegorz Grabowski 

Radni nieobecni: Mateusz Kołacki, Adam Krycki, Jadwiga Lejczak 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie: 

4.1 uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.2 uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy jednostek 

samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk – Ustka służącej 

realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

4.3 uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo na lata 

2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo, 

Dobieszewko, Leśnia i Troszki na lata 2009-2025”, 

4.4 uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na lata 

2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na 

lata 2009-2025, 

4.5 uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla mieszkaniowego „Północ” w miejscowości Dębnica Kaszubska, dla 

terenu położonego pomiędzy ul. Akacjową i ul. Jarzębinową, 



 

 

4.6 uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu, 

4.7 uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

4.8 uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na 

lata 2022-2035, 

4.9 oświadczenia w sprawie agresji Rosji na Ukrainę. 

4.10  uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie wniosku złożonego przez Prezesa 

Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. 

4.11  uchwały w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy 

Kaszubskiej Sp. z o.o. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9.  Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie: 

4.1 uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.2 uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy jednostek 

samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk – Ustka służącej 

realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

4.3 uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo na lata 

2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo, 

Dobieszewko, Leśnia i Troszki na lata 2009-2025”, 

4.4 uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na lata 

2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na lata 

2009-2025, 



 

 

4.5 uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla mieszkaniowego „Północ” w miejscowości Dębnica 

Kaszubska, uchwalonego uchwałą Rady Gminy Dębnica Kaszubska Nr XXIX/153/2005 z dnia 

31 stycznia 2005 r., 

4.6 uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu, 

4.7 uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

4.8 uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na 

lata 2022-2035, 

4.9 oświadczenia w sprawie agresji Rosji na Ukrainę. 

4.10  uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie wniosku złożonego przez Prezesa 

Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. 

4.11  uchwały w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy 

Kaszubskiej Sp. z o.o. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9.  Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 12:09 w sali konferencyjnej 
im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
obecność 12 radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 
z punktu 4.10. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem 
formalnym. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został odrzucony.  
Wynik głosowania: ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (1): Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, 
Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Knitter Rafał 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z XLIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. Następnie 
oddał głos Pani Renacie Protasewicz, w celu przedstawienia swojej osoby. Po przedstawieniu 
doświadczenia zawodowego i udzieleniu odpowiedzi na kilka pytań radnych Przewodniczący Rady 
Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/316/2022 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy 
jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk – Ustka służącej 
realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. Następnie 
zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/317/2022 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo na 
lata 2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo, 
Dobieszewko, Leśnia i Troszki na lata 2009-2025”, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że uchwała związana jest z koniecznością rozbudowy 
stacji wodociągowej i sieci wodociągowej w miejscowości Leśnia. Gmina chce pozyskać środki 
zewnętrzne. Aby móc to zrobić, konieczne jest ujęcie takiego zapisu w planie odnowy miejscowości. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/318/2022 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na 
lata 2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na lata 
2009-2025, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. Następnie 
zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/319/2022 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla mieszkaniowego „Północ” w miejscowości Dębnica 
Kaszubska, uchwalonego uchwałą Rady Gminy Dębnica Kaszubska Nr XXIX/153/2005 z dnia 
31 stycznia 2005 r., stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy.  

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z pkt. 4.5 w brzmieniu odczytanym 
podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapoznał z propozycją zmiany treści projektu 
uchwały. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że wniosek ten jest umotywowany tym, aby zamknąć 
ul. Cisową w dokumentacji i zaktualizować do obecnego stanu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Treść projektu uchwały po dokonanych zmianach stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/320/2022 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. Dodał, że 
uchwała dotyczy wyznaczenia miejsca, w którym rolnicy bądź inni domownicy będą mogli 
sprzedawać swoje produkty. Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/321/2022 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został omówiony 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy.  



 

 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z pkt. 4.7 w zakresie przytoczonym 
podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Treść projektu uchwały po dokonanych zmianach stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/322/2022 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został omówiony 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy i zarządził głosowanie nad przyjęciem 
w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr XLIV/323/2022 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. 4.9 

Projekt oświadczenia w sprawie agresji Rosji na Ukrainę, stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt oświadczenia został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. Zapoznał 
z jego treścią i  zarządził głosowanie nad przyjęciem oświadczenia. 

W wyniku zarządzonego głosowania oświadczenie zostało podjęte.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Oświadczenie uzyskało nr 3 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie wniosku złożonego przez Prezesa 
Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o., stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt oświadczenia został 
pozytywnie zaopiniowany podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy.  

Radny Bartłomiej Tutak zapytał kto jest wnioskodawcą uchwały? Czy była to inicjatywa 
uchwałodawcza Prezesa i kto sporządzał ten projekt uchwały. 

Radca prawny Robert Krupa wyjaśnił, że formalnie wnioskodawcą uchwały jest Prezes ZGK, która 
złożyła wniosek o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną w dniu 31.03. W dniu 6.04 
nastąpiło rozwiązanie stosunku pracy. Radca prawny przytoczył treść uzasadnienia do uchwały. Rada 
Gminy ma obowiązek rozstrzygnąć sprawę, gdyż wniosek nie został wycofany. Zgodnie z tym, że 
rozwiązanie stosunku pracy wymaga uprzedniej zgody, zaproponowano przygotowanie uchwały 
o bezprzedmiotowości wniosku. Projekt uchwały przygotował Wójt Gminy, w odpowiedzi na ten 
wniosek. Nie była to inicjatywa uchwałodawcza. W tym przypadku wniosek jest bezprzedmiotowy, 
rada nie rozstrzygnie wniosku, gdyż rozwiązanie stosunku pracy już nastąpiło.  

Radny Bartłomiej Tutak poinformował, że radny korzysta z ochrony stosunku pracy. ZGK miało 
wiedzę od 8.03 o wykonywanych czynnościach. Rada Gminy ma obowiązek to rozpatrzyć. Późne 
złożenie wniosku nie tłumaczy wypowiedzenia. Zakład mógł złożyć wniosek zaraz po uzyskaniu 
informacji. Uchwałę powinno zdjąć się z porządku obrad, bądź zmodyfikować ją na niewyrażanie 
zgody na rozwiązanie stosunku pracy. 

 



 

 

Radny Piotr Paczesny złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 
z pkt. 4.10. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony.  
Wynik głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (4): Batóg Marian, Knitter Rafał, Paczesny Piotr, Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (8): Badowski Krzysztof, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Olech Marcin, 
Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z pkt. 4.10 
w zakresie niewyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z radną Jadwigą Lejczak w trybie bez 
zachowania okresu wypowiedzenia z winy pracownika. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony.  
Wynik głosowania: ZA: 2, PRZECIW: 9, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (2): Paczesny Piotr, Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (9): Batóg Marian, Badowski Krzysztof, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Olech 
Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Podczas głosowania nieobecny był radny Rafał Knitter. 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek o przerwę w sesji do dnia 9.05.2022 r. godz. 15:30 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony.  
Wynik głosowania: ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (1): Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (10): Batóg Marian, Badowski Krzysztof, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, 
Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Knitter Rafał 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 



 

 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o uzupełnienie treści uzasadnienia do projektu 
uchwały z pkt. 4.10 w zakresie dodania zbadania sprawy przez Radę Gminy czy zwolnienie z pracy 
wiązało się z wykonywaniem funkcji radnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony.  
Wynik głosowania: Z: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (3): Knitter Rafał, Paczesny Piotr, Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Olech 
Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Olech 
Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Paczesny Piotr, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Knitter Rafał 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/324/2022 i stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Ad. 4.11 

Projekt uchwały w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej 
w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o., stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został omówiony 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy z 1 głosem wstrzymującym w Komisji 
Infrastruktury i Budżetu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (9): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, 
Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Badowski Krzysztof, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Knitter Rafał 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIV/325/2022 i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 44 do 
protokołu. 

O godzinie 14:56 radny Marian Batóg opuścił sesję Rady Gminy. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Ad. 7-7.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy oraz we 
własnym gronie. Spotkanie dotyczyło analizy zaległości podatkowych wobec gminy, wpływ 
udzielonych ulg i umorzeń na dochody gminy (wykonanie za 2021 rok – kierunek działania na rok 
2022). Po sporządzeniu protokołu zostanie on przedstawiony radnym. 

Ad. 7.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcin Olech poinformował, że komisja spotkała się 
podczas posiedzenia zorganizowanego we własnym gronie. Spotkanie to miało na celu 

przygotowanie do rozpoczęcia kontroli dotyczącej rozliczenia inwestycji chodnika z funduszu 
sołeckiego w Borzęcinie i wydatków sołectwa Brzeziniec-Borzęcinko w latach 2016-2021. Komisja 
spotkała się także na posiedzenia wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 7.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się we własnym gronie w celu wypracowania opinii w sprawie skargi złożonej na Prezesa 
Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. oraz na posiedzenia 
wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Skarga została złożona do Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 
a powinna trafić do Rady Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej.  

Ad. 7.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się na posiedzenia wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Radny Marcin Olech zaproponował organizacje przeglądu drogi 210, gdyż już teraz pojawiają się 
pęknięcia, które należałoby wyeliminować. Zwrócił się także z pytaniem czy gmina będzie miała 
możliwość wnieść uwagi do projektowanej drogi powiatowej ul. Kościelna – ul. Skarszewska.  

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że gmina czeka na przegląd drogi wojewódzkiej, 
podczas którego wszystkie usterki zostaną zgłoszone. W przypadku drogi powiatowej gmina będzie 
miała możliwość wglądu do projektu i wniesienia ewentualnych uwag. Jednakże czasami bywa tak, że 
powiat zaskakuje podjętymi decyzjami, nieskonsultowanymi z gminą. 



 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poinformował, że jest słaby dostęp do służby 
zdrowia w zakresie rehabilitacji. Czy coś w tym temacie może się zmienić? Na ul. Prostek stoją lustra, 
które zostały, prawdopodobnie przez wiatr, przestawione.  

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że planowane było uruchomienie rehabilitacji 
w Dębnicy Kaszubskiej, jednakże pozmieniały się warunki i kryteria stawek przez NFZ. W związku ze 
spadkiem kwot, firma na razie nie uruchomi działalności. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapoznał z korespondencją, która wpłynęła do Rady 
Gminy.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poinformował, że przy GOK-u znajduje się stara 
tablica ogłoszeniowa, którą należałoby usunąć i w jej miejsce postawić nową. 

Zastępca Wójta Karol Żukowski poinformował, że sugestia zostanie przekazana do GOK-u. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 15:17, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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